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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 25.02.2016, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte  Iova Ilie: 

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 25 de consilieri judeţeni.   

Lipsesc motivat: domnul consilier Bașag Viorel, domnul consilier Cojocariu Ioan, 

doamna consilier Ciurel Lenuța, domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius, domnul 

consilier Spânu Ion și domnul președinte Sorin Frunzăverde. 

Se supune la vot motivarea domnului consilier Bașag Viorel, domnului consilier 

Cojocariu Ioan, doamnei consilier Ciurel Lenuța, domnului consilier Nedelcea 

Constantin Flavius, domnului consilier Spânu Ion și a domnului președinte Sorin 

Frunzăverde. Se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.62/18.02.2016, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/3699/18.02.2016, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/3587/18.02.2016 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 

19.02.2016. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin.  

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: TVR Timișoara, Banat  TV”, 

TV Vest Reșița, „Radio România Reşiţa, Cotidianul ”Jurnal de Caraș-Severin”, 

AGERPRES, Publicația on-line Argument-cs.ro, Publicația on-line 

EXPRESSDEBANAT.RO, Publicația on-line INFOCS.RO. 

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de  

consilier județean a domnului Toni Novăcescu. 

2.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de  

consilier județean a  domnului Nicolae Ștefănescu. 
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3.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al 

domnului Dan Silviu Avram. 

4.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu 

modificările ulterioare. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 131/23.06.2012 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin cu modificările și completările  ulterioare. 

6.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Caraş-Severin”,  domnului Gheorghe Rozovleanu. 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Caraş-Severin”,  domnului  Petru Galiș. 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea situației financiar-contabile anuale a 

Județului Caraş-Severin, pe anul 2015. 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.22/27.01.2016 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale 

instituţiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea unei modificări în structura finanțării 

rambursabile interne aprobată prin Hotărârea Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.17/2012 privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare 

de 100.000.000 lei, modificată. 

11.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unui spațiu din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat în domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea Organizației ”Salvați Copiii”-filiala Caraș-Severin. 

12.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unor spații din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj II, aflat în domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea  Societății Naționale de Cruce Roșie din România -filiala 

Caraș-Severin. 

13.Proiect de hotărâre pentru aprobarea  Regulamentului  privind acordarea finanţării 

nerambursabile de la bugetul Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pentru activităţile entităţilor 

sportive nonprofit cu sediul pe raza judeţului Caraş-Severin,care participă cu sportivi la 

competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară competiții sau acțiuni 

sportive pe plan județean. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual şi a Anunţului de 

participare al finanţărilor nerambursabile de la bugetul Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

pentru activităţile  entităţilor sportive nonprofit cu sediul pe raza judeţului Caraş-Severin,care 

participă cu sportivi la competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară 

competiții sau acțiuni sportive pe plan județean, pe anul 2016. 

15.Proiect de hotărâre privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 
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16.Proiect de hotărâre de modificare și completare a  Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.91/19.06.2014 privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare si Funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş- 

Severin.   

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea capacităţii unităţilor de specialitate din 

cadrul instituţiilor de asistenţă socială din subordinea  Consiliului Judeţean Caraş-

Severin.  

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.178/30.09.2015 privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice 

din cadrul aparatului de specialitate al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin, al Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de 

Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al Direcţiei de Administrare a 

Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin şi al Camerei Agricole a Judeţului 

Caraş-Severin, pentru anul 2016. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.79/13.05.2014 privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de 

demnitate publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare 

20.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr 32/27.01.2016 privind aprobarea structurii organizatorice, a statului  de 

funcții, precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Reșița. 

21.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.125/30.07.2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale 

Şcolii de Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare 

22.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.120/30.07.2013 privind aprobarea  organigramei şi a statelor de funcţii ale 

Direcţiei  de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

23.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 240/21.12.2015 pentru stabilirea normativelor proprii de cheltuieli privitoare  

la acțiunile de protocol, costurile pentru convorbiri telefonice precum și dotarea  cu 

autovehicule din parcul auto al Consiliului Județean Caraș-Severin precum și al 

instituțiilor și serviciilor publice din subordine. 

24.Proiect de hotărâre  pentru îndreptarea unor erori materiale din cuprinsul 

Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.104/19.06.2014 și a Contractului de 

Asociere în Participaţie subsumat intervenit între Judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin cu S.C. NORDICA TURISM SRL având ca obiect dezvoltarea 

activităţii de turism în zona Muntele Mic.  

25.Proiect de hotărâre privind revocarea mandatului acordat domnului Toni 

Novăcescu, ca reprezentant al Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală 

a Asociaților SC Eoliana Caraș SRL. 
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26.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.158/27.08.2015 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Caraș-Severin în Adunarea Generală a Asociaților a SC Eoliana Caraș SRL și 

încredințarea  unui mandat special. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Centrului Rezidențial de Asistență și Reintegrare Socială pentru Persoane fără Adăpost 

Caransebeș. 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Reșița. 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu. 

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice „Sfinții Constantin și Elena” Caransebeș. 

31.Informare privind respectarea procedurilor administrative la nivelul Consiliului 

Județean Caraș-Severin. 

32.Informare privind modul de soluționare a petițiilor în semestru II 2015. 

33.Raport privind situația gestionării bunurilor aparținând domeniului public și 

privat al județului Caraș-Severin pe anul 2015. 

34.Informare  privind modul de îndeplinire a mandatului expres acordat domnului 

Virgil Popa, prin Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.185/13.10.2015, în 

vederea asigurării îndeplinirii procedurilor legale referitoare la lichidarea și radierea 

Asociației Clubului Sportiv Caraș-Severin. 

35.Raport privind activitatea de protecţie civilă pe anul 2015. 

36.Raport  privind capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de 

optimizare a acesteia pe anul 2016. 

37.Raportul de activitate pe anul 2015 şi Programul  de activitate pe anul 2016 ale 

Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin. 

38.Raport privind activitatea desfăşurată în  anul 2015 în cadrul Colegiului 

Director al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin şi programul de 

activitate pentru anul 2016. 

39.Informare asupra activității Centrului Județean pentru Conservarea și 

Promovarea Culturii Tradiționale Caraș-Severin. 

40.Întrebări.Interpelări. 

 

Procedura de urgență 

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.184/17.10.2014 privind stabilirea modalităţii de gestiune a Serviciilor de 

operare a Centrului de management integrat al deşeurilor şi a staţiilor de transfer din 

judeţul Caraş-Severin şi aprobarea Studiilor de oportunitate pentru implementarea 

proiectului "Sistem integrat de management al deşeurilor în judeţul Caraş- Severin". 

 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de atribuire a contractului 

pentru delegarea Serviciilor de operare a Centrului de management integrat al deşeurilor 
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şi a staţiilor de transfer din  judeţul Caraş-Severin din cadrul proiectului "Sistem integrat 

de management al deşeurilor în judeţul Caraş-Severin". 

 3.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin  

Consiliul Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului 

”Hotel Decebal” fost Hotel Ferdinand, situat în orașul  Băile Herculane, strada Cerna nr. 

20, județul Caraș-Severin. 

 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bună ziua! Eu vreau să vă mulțumesc pentru 

faptul că sunteți prezenți. Vă propun să începem ședința de astăzi. Pentru ordinea de zi, 

vă propun să introducem în procedură 3 proiecte de hotărâri. Două dintre ele fiind 

necesare derulării în continuare a licitației pe sistem integrat de management al 

deșeurilor, iar una, pentru neexercitarea dreptului de preempțiune pentru una din clădirile 

din Herculane. Știți foarte bine că acolo au fost mai multe clădiri, care sunt clădiri de 

patrimoniu și este necesar acest aviz al nostru, că nu ne exercităm dreptul de preempțiune 

în vânzarea acestor clădiri. Dacă sunteți de acord? Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc. 

În urma introducerii și acestor 3 proiecte de hotărâri, cine este ”pentru” ordinea de 

zi? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc. Mai am încă o 

propunere. Având în vedere că mai există o hotărâre legată de sistemul integrat de 

management al deșeurilor, pentru a respecta cronologia, să introducem cele două proiecte 

de hotărâri legate de acest sistem integrat, cele din procedură, ca primele puncte pe 

ordinea de zi. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc mult. 

Procesul-verbal de la ședința trecută, domnul secretar, vă rog.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc. În mape aveți 

procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței extraordinare din data de 27.01.2016, am 

reușit să-l terminăm. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc.  

*  
Se trece la discutarea punctului 1 introdus în procedură de urgență:  

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.184/17.10.2014 privind stabilirea modalităţii de gestiune a Serviciilor de 

operare a Centrului de management integrat al deşeurilor şi a staţiilor de transfer din 

judeţul Caraş-Severin şi aprobarea Studiilor de oportunitate pentru implementarea 

proiectului "Sistem integrat de management al deşeurilor în judeţul Caraş-Severin". 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: După cum ați fost informați, pentru deponeul de 

la Lupac, suntem în faza în care desfășurăm licitațiile. Prima licitație a avut loc, dar nu s-

a prezentat nimeni. Acum ne aflăm în desfășurarea celei de-a doua licitații. Vă propun să 

aprobăm acest proiect de hotărâre, deoarece am luat în calcul pentru licitația următoare, 

toate clarificările care ne-au fost solicitate în prima licitație, încât să nu mai avem 

probleme în desfășurare sau cel puțin să evităm prelungirea duratei de stabilire a unui 

câștigător, în cadrul acestei licitații. De aceea, vă supun la vot această hotărâre.  
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 introdus în procedură de urgență:  

 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de atribuire a contractului 

pentru delegarea Serviciilor de operare a Centrului de management integrat al deşeurilor 

şi a staţiilor de transfer din  judeţul Caraş-Severin din cadrul proiectului "Sistem integrat 

de management al deşeurilor în judeţul Caraş-Severin". 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de  

consilier județean a domnului Toni Novăcescu. 

 Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici avem referatul constatator la proiectul de 

hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier a domnului Toni 

Novăcescu. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 
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2.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de  

consilier județean a  domnului Nicolae Ștefănescu. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: ”Referatul constatator la proiectul de hotărâre 

privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier județean a domnului 

Nicolae Ștefănescu.” După cum știți, domnul Ștefănescu, colegul nostru, și-a exprimat 

dorința de a demisiona din Consiliul Județean, începând cu data de 1 martie 2016. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al 

domnului Dan Silviu Avram. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: La hotărârea nr.3, în urma adresei, ca răspuns la 

adresa Consiliului Județean, vizavi de următorul de pe lista de consilieri județeni, 

domnul Silviu Dan Avram ni s-a propus ca următorul consilier pe această listă. Vă 

propun să luăm o pauză de 10 minute, pentru ca, cei din Comisia de validare să verifice 

toate documentele pe care le-am primit și le-am anexat acestui referat, pentru a putea 

trece la validarea domnului consilier Dan Silviu Avram.  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Domnule președinte de ședință, dacă îmi 

permiteți, înainte de … 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul consilier. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Mulțumesc frumos. Stimați colegi, stimată 

colegă, doamnelor și domnilor, pentru că jurământul sună ”Așa să-mi ajute Dumnezeu!” 

către sfârșit, aș vrea să dau citire unui document și să pun niște întrebări. Este datat din 

05.09.2011 și sună cam așa: ”Conflict de interese și incompatibilitate în cadrul 

Consiliului Județean Caraș-Severin. Numărul 1, ”Costinel Daniel Ristaiche”, îl cheamă 

”Ristache”, domnule, care ai scris aici, ”vicepreședinte al Consiliului Județean, mobilare 

sala de sport din subordinea Consiliului Județean, prin firma proprie, furnizare de 

materiale construcție, Catedrala Caransebeș, finanțată din fonduri ale Consiliului 

Județean, furnizare de construcții și mobilier pentru cămin de bătrâni din subordinea 

Consiliului Județean, reabilitare cămin de copii, președinte ATOP, președinte al 

Asociației Sportive a Județului Caraș-Severin; 2.Ionesie Ghiorghioni, vicepreședinte al 

Consiliului Județean, prin societăți interpuse, a preluat de la Consiliul Județean, 

Aeroportul Caransebeș și clădiri din Băile Herculane; 3.Nicolae Ștefănescu, funcționar 

public, secretar general PSD Caraș-Severin; 4.Cornel Petru Pârvan, consilier județean, 

funcționar public.” Întreb acum, întreb acum, sub jurământ, dacă în sală există o 



 8 

persoană care a făcut acest denunț și s-a autointitulat sau a lucrat sub acoperire, de ”Ion  

Stănescu”?  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul consilier, cum să vă spun… 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Întrebarea se referă direct și concret la un 

om care se află în sală, al cărui scris este aici și pe care dumneavoastră, astăzi ni-l 

propuneți să-l validăm. Este un drept al dânsului, de a reclama orice, de a spune orice, 

dar este un drept al dânsului de a nu-și declara identitatea. Și-a spus ”Stănescu Ion”! 

Acest ”Stănescu Ion”, de fapt nu este  „Stănescu Ion”, ci se cheamă altcumva. Dacă 

cineva, de aici din sală, se recunoaște a fi acest  ”Stănescu Ion”, eu vă spun că îl cunosc, 

da? De fapt, erau 3 persoane acolo, ”Stănescu Ion”, toate 3, la data respectivă, membri 

distinși ai Partidului Social Democrat, care au făcut acest document. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul consilier, acum dacă îmi permiteți, eu 

vă înțeleg revolta. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Nu sunt revoltat. Pentru adevăr! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu, nu. Vă înțeleg, însă credeți-mă, întrebarea 

pe care o puneți dumneavoastră, este una foarte delicată. Adevărul este cel pe care 

dumneavoastră puteți să-l considerați, ca adevăr al dumneavoastră. Mi-e greu să mă 

pronunț. Eu nu pot decât să vă spun, dacă cineva răspunde la întrebarea dumneavoastră, 

n-am absolut nimic împotrivă. Eu nu analizez decât niște documente, nici măcar atât, 

adică fac o solicitare din partea Consiliului Județean, pentru nominalizarea sau nu, a unei 

alte persoane. În baza documentelor pe care le primesc și dumneavoastră știți foarte bine, 

de la formațiunea politică care dă următorul consilier, supun Comisiei de validare, 

această propunere. De aici încolo, e o problemă, din punctul meu de vedere, foarte 

delicată. Suntem cu toți aici oameni responsabili și chiar credeți-mă, sunt surprins de 

afirmațiile dumneavoastră. Probabil au, dacă spuneți dumneavoastră, o anumită bază sau 

nici nu știu cum să-i spun. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Baza, uitați-o aici!  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Eu n-am văzut asemenea documente și chiar nu 

am avut încă acces, dar… 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Eu l-am prezentat public documentul.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: De asta, eu vă propun deocamdată, după ce 

dumneavoastră ați spus ceea ce ați avut de spus, Comisia de validare să se retragă și să 

discute în primul rând, pe baza documentelor pe care le aveți și să veniți cu propunerea 

sau nu, de validare. Avem raportul comisiei. Deci vă rog să luăm o mică pauză.  

Domnul consilier Bocșan Florentin: Am fost. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Ați fost? 

Doamna consilier  Turnea Iustina: Da. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Deci raportul comisiei spune că toate 

documentele care sunt la acest dosar, sunt cele cerute. Drept urmare, vă supun la vot 

nominalizarea domnului Dan Silviu Avram, pentru funcția de consilier județean, din 

partea Partidului Național Liberal. Cine este ”pentru”? 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Îmi permiteți? Se poate lua cuvântul? 
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, vă rog. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Vorbesc la subiect. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Ștefănescu, cu tot respectul și știți 

foarte bine, eu am un proces-verbal al unei comisii de validare… 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Și nu putem să-l comentăm? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Ba da! Dacă doriți dumneavoastră, dar… 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Deci fără legătură sau cu legătură cu cele 

prezentate, vreau să vă spun că am citit acea documentație și Dan Silviu Avram, pe care 

îl propuneți, este un bun prieten al meu. Dar asta nu ne conduce… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Asta am observat! 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Nu știu ce ați observat dumneavoastră. 

Dacă mă lăsați să vorbesc, o să observați ce trebuie să observați. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, vă rog. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Rețineți, este un bun prieten al meu! Dar nu 

pot să-l las să greșească, nici pe dumneavoastră, nici pe el. De aceea, trebuie să spunem 

de Dan Silviu Avram că a trecut printr-o perioadă când a candidat la PPDD, da? Și cât 

pe-aici era să iasă deputat, prilej cu care și-a pierdut calitatea de membru PNL și pe cale 

de consecință și calitatea de consilier PNL. Deci nu mai poate fi validat în continuare. 

Votul aparține acestor oameni, dar vă rog din suflet, nu-l puneți pe prietenul meu Dan 

Silviu Avram, într-o situație delicată! Vă mulțumesc frumos. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Am înțeles. Eu îmi fac datoria de conducător 

al acestei ședințe, să vă supun la vot validarea domnului Dan Silviu Avram, pentru locul 

de consilier în cadrul Consiliului Județean Caraș-Severin. Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri?  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Aici! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Împotrivă sau abținere? 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Împotrivă! 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Un vot împotrivă și o abținere! 

Domnul consilier Țundrea Ioan: Abținere, pentru eu că știam că la persoană, este 

vot secret. De asta m-am abținut, nu pentru altceva. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: E singura derogare în lege, în care 

validarea se face prin vot deschis. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Mulțumesc mult. Îl rog pe domnul Avram, să 

vină ca să depună jurământul.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Veniți lângă mine. Formula 

religioasă, da?  

Domnul Avram Silviu Dan: Da. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mâna dreaptă și pe Constituție și 

pe Biblie. Repetați după mine. ”Jur să respect Constituţia… 

Domnul Avram Silviu Dan: ”Jur să respect Constituția… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: … și să fac cu bună credinţă, tot 

ceea ce stă în puterile şi priceperea mea…. 
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Domnul Avram Silviu Dan:… și să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile 

şi priceperea mea… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian:…pentru binele  locuitorilor… 

Domnul Avram Silviu Dan: … pentru binele locuitorilor judeţului Caraş-Severin. 

Aşa să-mi ajute Dumnezeu!” 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu 

modificările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 131/23.06.2012 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin cu modificările și completările  ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: După cum știți, în ședința trecută am validat pe 

domnul Minea, în calitate de consilier județean. Știți că era vorba de paritatea și 

imparitatea comisiilor, problemă ridicată de către domnul consilier Armaș. Propun ca 

domnul Minea să facă parte din Comisia economică, iar domnul Dan Avram să facă 

parte din Comisia pentru învățământ, cultură, familie, culte și minorități, astfel, cele două 

comisii devenind impare și putând să-și desfășoare votul în mod corespunzător. Pauza 

este strict necesară pentru ca, cele două comisii să se întrunească și să-și aleagă 

președintele. Vă rog. Numai Comisia nr.1! 

 (Se ia o scurtă pauză în care Comisia nr.1 se retrage.) 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. În urma votului din comisie, președinte 

domnul Bașag Viorel și secretar domnul Surdu Daniel George. Drept urmare, vă propun 

să votăm hotărârea nr.5. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Caraş-Severin”,  domnului Gheorghe Rozovleanu. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Inițiativa aparține colegului nostru, domnul 

consilier Nicolae Ștefănescu. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Caraş-Severin”, domnului  Petru Galiș. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Inițiator este domnul consilier Daniel George 

Surdu. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea situației financiar-contabile anuale a 

Județului Caraş-Severin, pe anul 2015. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: După cum știți, în fiecare an următor aprobăm 

situația financiar-contabilă pe anul trecut. Practic vă propun aprobarea situației financiar-

contabile anuale pentru anul 2015.  

(În conformitate cu prevederile Legii nr.393/2004, domnul consilier Madina 

Constantin Sorin se abține de la votul hotărârilor 8, 9 și 10  de pe ordinea de zi, având 

un interes personal.) 
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.22/27.01.2016 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale 

instituţiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: După cum știți, în perioada aceasta s-a 

desfășurat Festivalul Internațional de Teatru ”Scena ca o stradă” și este vorba de alocarea 

sumei de 42 de mii de lei, pentru acest festival. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se înregistrează o abținere a domnului consilier 

Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea unei modificări în structura finanțării 

rambursabile interne aprobată prin Hotărârea Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.17/2012 privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare 

de 100.000.000 lei, modificată. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Consiliul Județean are un contract de creditare 

cu C.E.C.-ul, pentru același proiect ”Sistem de management integrat al deșeurilor în 

județul Caraș-Severin”, contract care se finalizează în anul 2022. Pentru acest lucru vă 

supunem aprobării această hotărâre. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? (Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina 

Constantin Sorin). 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unui spațiu din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj I, aflat în domeniul public al 

Județului Caraș-Severin, în favoarea Organizației ”Salvați Copiii”-filiala Caraș-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă propun aprobării această hotărâre. După cum știți, 

Organizația ”Salvați Copiii” a avut o contribuție foarte serioasă atât în dotarea Spitalului 

Județean Caraș-Severin, cât și în dotarea Spitalului Municipal Caransebeș. Pe această cale, nu 

pot decât să le mulțumesc pentru sprijinul acordat. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unor spații din incinta 

imobilului situat în Reșița, Piața 1 Decembrie 1918 nr.7, etaj II, aflat în domeniul public al 
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Județului Caraș-Severin, în favoarea  Societății Naționale de Cruce Roșie din România -filiala 

Caraș-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Toate aceste proiecte de dare în folosință, sunt cu 

respectarea legii și vă propun să fim de acord cu închirierea cu titlu gratuit pentru aceste 

unități. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 

13.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea finanţării 

nerambursabile de la bugetul Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pentru activităţile entităţilor 

sportive nonprofit cu sediul pe raza judeţului Caraş-Severin, care participă cu sportivi la 

competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară competiții sau acțiuni 

sportive pe plan județean. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți că am alocat anterior acestei hotărâri, suma 

pentru aceste activități. Vă pot anunța, sesiunea pentru activitățile culturale a fost încheiată. 

Comisia s-a întâlnit. Nu cunosc încă rezultatul deciziei dânșilor în ceea ce privește activitățile 

culturale, dar în aceeași idee desfășurăm și etapele necesare acordării sprijinului financiar de 

către Consiliul Județean, activităților sportive din județul Caraș-Severin. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș dori să mă abțin eu, dacă se poate la 

această hotărâre și la următoarea, pentru că urmează să depunem un proiect.  

(În conformitate cu prevederile Legii nr.393/2004, domnul consilier Surdu Daniel 

George  se abține de la votul hotărârilor 13 și 14  de pe ordinea de zi, având un interes 

personal.) 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Cu abținerea domnului Surdu, supun la vot 

art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează o abținere a 

domnului consilier Surdu Daniel George. 
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. Se adoptă hotărârea. 

Mulțumesc mult. 

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual şi a Anunţului de 

participare al finanţărilor nerambursabile de la bugetul Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

pentru activităţile  entităţilor sportive nonprofit cu sediul pe raza judeţului Caraş-Severin, care 

participă cu sportivi la competiții interne și internaționale și/sau organizează, desfășoară 

competiții sau acțiuni sportive pe plan județean, pe anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Termenul limită de depunere a proiectelor și v-aș 

ruga să încercați pe cât posibil, cei care sunteți în contact cu organizațiile și asociațiile care 

doresc această finanțare, să le transmiteți acest termen de 11.04.2016. Am avut surpriza ca 

mulți, cei care și-ar fi dorit finanțarea anumitor activități culturale …Chiar astăzi a venit o 

organizație care dorea să desfășoare un festival și i-am spus: „Dar termenele sunt depășite, 

sesiunea s-a încheiat, aici nu mai există cale de întors.” De asta, vă rog foarte mult, pe toți cei 

care doresc să-și depună solicitările, să o facă până în 11.04.2016, evaluarea proiectelor, ca 

termen, fiind 20.04.2016. Sumele alocate sunt 346.500 pentru sportul de performanță și 

148.500 pentru sportul pentru toți. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri?  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Vă rog, o abținere, să se consemneze. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Se înregistrează o abținere a domnului consilier 

Surdu Daniel George. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează o abținere a domnului consilier Surdu Daniel George. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Proiect de hotărâre privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de 3 curse speciale: Caransebeș-

Buchin, Vârciorova – Caransebeș și Băile Herculane - Plugova.  
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 

16.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin nr.91/19.06.2014 privind aprobarea Regulamentului de Organizare si 

Funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.   

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: După cum știți, tot cu sprijinul dumneavoastră, a 

fost înființat Serviciul Cancelarie și ATOP. Prin această hotărâre vă propunem aprobarea 

regulamentului de funcționare.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea capacităţii unităţilor de specialitate din 

cadrul instituţiilor de asistenţă socială din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Odată cu intrarea în vigoare a Hotărârii 

Guvernului nr.978/2015, este necesară aprobarea capacității de cazare din centrele din  

subordinea Consiliului Județean. Ce vreau să vă spun, că am avut o discuție cu doamna 

Solomonesc, vizavi de  situația celor două cămine de la Anina și Bocșa. Am arătat toată 

deschiderea și suntem în măsură să preluăm. Le-am solicitat să ne transmită situația 

tuturor bătrânilor cu probleme, pe care îi au dânșii acum în întreținere, în așa fel încât să 

putem să găsim capacitate în cadrul centrelor pe care le avem noi în administrare, să-i 
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preluăm odată cu oprirea acestei finanțări. Doar dacă sunt anumite situații speciale pentru 

care noi nu avem acreditare, s-ar putea să fie probleme, dar cred că nu o să fie asemenea 

cazuri. Deci avem toată deschiderea, să preluăm tot ce înseamnă beneficiari ai celor două 

centre. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.178/30.09.2015 privind aprobarea planului de ocupare  a funcţiilor publice din 

cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, al Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de 

Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al Direcţiei de Administrare a 

Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin şi al Camerei Agricole a Judeţului 

Caraş-Severin, pentru anul 2016. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Ca în fiecare an, aprobăm aceste funcții.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.79/13.05.2014 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de 
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demnitate publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de o upgradare în cadrul aparatului 

Consiliului Județean. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume: 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr 32/27.01.2016 privind aprobarea structurii organizatorice, a statului de funcții, 

precum și a Regulamentului de organizare și funcționare ale Căminului pentru Persoane 

Vârstnice Reșița. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Același lucru. Supun la vot art.I al hotărârii. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume: 
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21.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.125/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale 

Şcolii de Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de două transformări de post. Supun 

la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume: 

22.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.120/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale 

Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Două transformări de post. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Domnul președinte, eu am o observație aici. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog. 

Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Discutăm de direcția cu cele mai multe 

probleme din Consiliul Județean. Părerea mea este că aici trebuie o restructurare făcută 

foarte serios. Sunt de acord cu proiectul, dar eu aș recomanda direcției, să-și aducă 

oameni numai prin concurs. Să nu croim funcțiile după oamenii existenți, că nu vom 

rezolva problemele la această direcție. Vă mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul consilier, vă asigur că așa va fi. Suntem 

deja într-un proces de restructurare. Ceea ce vă pot garanta, că lucrurile se vor schimba 

în cadrul acestei Direcții de Patrimoniu. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume: 

23.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 240/21.12.2015 pentru stabilirea normativelor proprii de cheltuieli privitoare  

la acțiunile de protocol, costurile pentru convorbiri telefonice, precum și dotarea cu 

autovehicule din parcul auto al Consiliului Județean Caraș-Severin, precum și al 

instituțiilor și serviciilor publice din subordine. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie Ilie: Practic nu facem decât să punem în acord 

legislația care prevede aceste cheltuieli de protocol. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine 

este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume:  

24.Proiect de hotărâre pentru îndreptarea unor erori materiale din cuprinsul 

Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.104/19.06.2014 și a Contractului de 

Asociere în Participaţie subsumat intervenit între Judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin cu S.C. NORDICA TURISM SRL având ca obiect dezvoltarea 

activităţii de turism în zona Muntele Mic.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Știți foarte bine că noi am aprobat printr-o 

hotărâre de consiliu, un contract de asociere prin care Consiliul Județean își asuma o 

obligație de a furniza energie electrică până la baza investițiilor pe care dorește să le facă 

SC Nordica Turism SRL. Am găsit în contract o inadvertență și pentru a fi toate lucrurile 

foarte clare, am propus să introducem în acest contract și Direcția de Patrimoniu, prin 

care să se desfășoare această activitate. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc mult. 

* 

Se trece la discutarea punctului 25 al ordinii de zi şi anume: 

25.Proiect de hotărâre privind revocarea mandatului acordat domnului Toni 

Novăcescu, ca reprezentant al Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală 

a Asociaților SC Eoliana Caraș SRL. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă propun mai întâi să aprobăm această 

hotărâre, urmând ca în hotărârea următoare să desemnăm pe cineva în cadrul acestei 

asociații, ca reprezentant al Consiliului Județean. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 26 al ordinii de zi şi anume: 

26.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.158/27.08.2015 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Caraș-Severin în Adunarea Generală a Asociaților a SC Eoliana Caraș SRL și 

încredințarea  unui mandat special. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici avem vot secret. De la 26-30 avem 

hotărâri…Eu vă propun să le citim toate și după aceea să luăm buletinele de vot și să le 

votăm. Domnul secretar propune să introducem și neexercitarea dreptului de 

preempțiune, ca după aceea să intrăm în procedură pe ultimele, la vot secret, până la 

punctul 30. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 introdus în procedură de urgență: 

 3.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin  

Consiliul Judeţean Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului 

”Hotel Decebal” fost Hotel Ferdinand, situat în orașul  Băile Herculane, strada Cerna nr. 

20, județul Caraș-Severin. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Pentru Eoliana Caraș SRL, vi-l propun pe 

domnul Guțu,  urmând ca dumneavoastră să votați. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Cine este domnul Guțu? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul coleg consilier Guțu. E colegul nostru, 

de 4 ani.  

* 

Se trece la discutarea punctului 27 al ordinii de zi şi anume: 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Centrului Rezidențial de Asistență și Reintegrare Socială pentru Persoane fără Adăpost 

Caransebeș. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici propun ca din comisie să facă parte, din 

partea Consiliului Județean, domnul Grindeanu Nicolae, domnul Roșeți Gheorghe, iar 

din partea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului – doamna Miloș 

Mărioara Daniela. Practic doar dânsa este nouă în această comisie.  

* 

Se trece la discutarea punctului 28 al ordinii de zi şi anume: 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Reșița. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici comisia propun să fie constituită din 

următorii: domnul Guțu Mihai, domnul Armaș -Cioflec Matei Olimpiu Vinicius și noi, 

doamna Ana Vasile- din partea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului, domnul Cucea Emil -reprezentant al beneficiarilor și domnul Gaftiniuc Petrea- 

reprezentantul beneficiarilor.  

* 

Se trece la discutarea punctului 29 al ordinii de zi şi anume: 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici vă propun următoarea comisie: domnul 

Cojocariu Ioan a fost și înainte din partea Consiliului Județean, domnul  Stănescu Ștefan, 

de asemenea, iar noi, din partea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului - domnul Lotoroșanu Lucian și din partea beneficiarilor, domnul Frunză Mihai 

și doamna Wolf  Annemarie. 

* 

Se trece la discutarea punctului 30 al ordinii de zi şi anume: 

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice „Sfinții Constantin și Elena” Caransebeș. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Comisia, vă propun să fie următoarea: domnul 

Berbentia Dănilă, reprezentant al Consiliului, nou, domnul Minea Mihai, din partea 

Consiliului, din partea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului –

doamna Traia Carmen, iar din partea beneficiarilor, domnul Vuc Ioan și doamna Sredici 

Ana. Vă propun să luăm o pauză pentru a ne exercita dreptul de vot. 

Se trece la vot în ordinea strigării.  



 23 

* 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Stimați colegi, sunt în măsură să vă anunț 

rezultatele votului. În Adunarea Generală a Asociaților de la SC Eoliana Caraș, domnul 

Guțu Mihai a obținut 25 de voturi ”pentru”, zero anulate și zero contra. Felicitări! 

Adoptată. 

Pentru Consiliul Consultativ al Centrului Rezidențial de Asistență și Reintegrare 

Socială pentru Persoane fără Adăpost Caransebeș, domnul Grindeanu Nicolae a obținut 

25 de voturi ”pentru”, domnul Roșeți Gheorghe a obținut 25 de voturi ”pentru” și 

doamna Miloș Mărioara Daniela a obținut 25 de voturi ”pentru”. Adoptată. 

Pentru Consiliul Consultativ al Căminului pentru Persoane Vârstnice Reșița, 

domnul Guțu Mihai a obținut 25 de voturi ”pentru”, domnul Armaș -Cioflec Matei 

Olimpiu Vinicius a obținut 25 de voturi ”pentru”, doamna Ana Vasile a obținut 25 de 

voturi ”pentru”, domnul Cucea Emil a obținut 25 de voturi ”pentru” și domnul Gaftiniuc 

Petrea a obținut 25 de voturi ”pentru”. Adoptată. 

Pentru Consiliul Consultativ al Căminului pentru Persoane Vârstnice „Sfinții 

Constantin și Elena” Caransebeș, domnul Berbentia Dănilă a obținut 24 de voturi 

”pentru”, domnul Minea Mihai a obținut 24 de voturi ”pentru”, doamna Traia Carmen a  

obținut 25 de voturi ”pentru”, domnul Vuc Ioan a obținut 25 de voturi ”pentru” și 

doamna Sredici Ana a obținut 25 de voturi ”pentru”. Adoptată. 

Pentru Consiliul Consultativ al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, 

domnul Cojocariu Ioan a obținut 24 de voturi ”pentru”, domnul  Stănescu Ștefan a 

obținut 25 de voturi ”pentru”, domnul Lotoroșanu Lucian a obținut 25 de voturi „pentru”, 

domnul Frunză Mihai a obținut 25 de voturi ”pentru” și doamna Wolf Annemarie a 

obținut 25 de voturi ”pentru”. Și această hotărâre a fost adoptată.  

Acum vă rog să-mi permiteți mie, înainte de a intra la ”Diverse” și de a vă da 

cuvântul. Cred că deja sunteți în temă cu ceea ce vă spun eu acum și asta se datorează și 

dumneavoastră. Am satisfacția să vă spun, că în urma unei evaluări a Ministerului pentru 

Consultare Publică și Dialog Civic, județul Caraș-Severin, în ceea ce privește 

transparența, se află pe locul I, în țară. Acesta este un lucru prin care vreau să mulțumesc 

tuturor colegilor. Eu am rămas plăcut surprins, când am văzut că singurul județ din țară 

care îndeplinește toate criteriile, o să vi le pun la dispoziție, este Caraș-Severin. Cred că e 

de bun augur și noi o să continuăm în așa fel, încât să stăm deschiși și să prezentăm 

absolut tot ce ține de administrația Consiliului Județean, la modul transparent și a nu lăsa 

loc interpretărilor. Cu rugămintea, ca toți cei interesați în a afla date care nu se găsesc pe 

site sau care nu sunt publicate, să se adreseze instituției, să o facem strict instituțional, ca 

noi să vă putem răspunde la orice solicitare în termenul pe care îl avem la dispoziție. De 

asta voiam să vă spun acest lucru și cred că e un început foarte bun.  

* 

Se trece la discutarea punctelor 31, 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39 și 40  ale ordinii 

de zi şi anume: 

31.Informare privind respectarea procedurilor administrative la nivelul Consiliului 

Județean Caraș-Severin. 
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32.Informare privind modul de soluționare a petițiilor în semestru II 2015. 

33.Raport privind situația gestionării bunurilor aparținând domeniului public și 

privat al județului Caraș-Severin pe anul 2015. 

34.Informare  privind modul de îndeplinire a mandatului expres acordat domnului 

Virgil Popa, prin Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.185/13.10.2015, în 

vederea asigurării îndeplinirii procedurilor legale referitoare la lichidarea și radierea 

Asociației Clubului Sportiv Caraș-Severin. 

35.Raport privind activitatea de protecţie civilă pe anul 2015. 

36.Raport  privind capacitatea de apărare împotriva incendiilor şi măsurile de 

optimizare a acesteia pe anul 2016. 

37.Raportul de activitate pe anul 2015 şi Programul  de activitate pe anul 2016 ale 

Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin. 

38.Raport privind activitatea desfăşurată în  anul 2015 în cadrul Colegiului 

Director al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin şi programul de 

activitate pentru anul 2016. 

39.Informare asupra activității Centrului Județean pentru Conservarea și 

Promovarea Culturii Tradiționale Caraș-Severin. 

40.Întrebări.Interpelări. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Acum, dacă dumneavoastră aveți… 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Îmi permiteți? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Ștefănescu. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: În primul rând, vreau să-mi iau un sincer 

”la revedere” și ”pe curând”, tuturor colegilor prezenți sau absenți. Vă cer din capul 

locului, iertare, dacă uneori am prezentat adevărul mai ”tușat”, dar am prezentat numai 

adevărul. Vreau să vă mulțumesc că m-ați suportat, în adevăr. Vreau să vă mulțumesc că 

ați fost foarte înțelegători cu mine, criticându-mă atunci când am greșit. Vreau să 

mulțumesc celor de la Consiliul Județean, că totdeauna au fost receptivi la tot ce s-a cerut 

și vă doresc să fiți adevărați. Vreau să rog insistent Instituția Prefectului, care văd că a 

dispărut de aici, mă rog, nu e obligat să stea, să cerceteze cu mare atenție, cu foarte mare 

atenție, raportul Comisiei de validare, care astăzi a fost supus dumneavoastră, dar cu 

mare atenție, cu foarte mare atenție, pentru a nu crea alte probleme, dumneavoastră. 

Domnule președinte de ședință, domnule Iova, eu personal vă mulțumesc, pentru faptul  

că ați reușit într-o perioadă grea, să faceți față și nu ”fețe-fețe”, pe cele 3 fronturi ale 

Consiliului Județean. Personal sunt un om care vă apreciez în mod deosebit și vă urez 

mult succes pe tărâmul politicii sau independenței politice. Mulțumesc frumos.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Și eu vă mulțumesc. Aș dori și eu, dacă îmi 

permiteți, să fac câteva aprecieri despre activitatea care a desfășurat-o domnul consilier 

Ștefănescu, în acești 4 ani, dânsul având o vechime mult mai mare decât mine, în această 

instituție a Consiliului Județean. Vreau să vă spun că eu apreciez activitatea dânsului, ca 

una foarte bună, cu o implicare în tot ceea ce a însemnat atribuțiile dânsului față de 

această activitate a Consiliului Județean. E bine că de fiecare dată există persoane care ne 

trag de mânecă atunci când suntem predispuși în a greși, pentru că la urma urmei, numai 
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cine nu muncește nu greșește. În aceeași idee, spuneam mai devreme unui coleg, că dacă 

mă bucur de ceva, mă bucur de colaborarea care am avut-o cu dumneavoastră, în ultimii 

4 ani și mai ales în ultimul an, în care ne-am desfășurat împreună activitatea. Eu, cel 

puțin, așa doresc să se desfășoare orice activitate a oricărui Consiliu Județean, să lăsăm 

de-o parte toate orgoliile, toate frustrările și când suntem aici și luăm decizii, să le luăm 

în interesul celor care ne-au ales. Nu vă spun mai mult decât atât, că eu nu doresc să-mi 

iau încă ”la revedere” de la dumneavoastră. Mai am câteva luni, pe care sper să le ducem 

împreună la fel de bine și de aplicat ca și până acum. Asta voiam, să-i mulțumesc și eu, 

domnului Ștefănescu. Și în asentimentul dumneavoastră, să-i spun că este așteptat, aceste 

ședințe fiind publice, să nu iasă încă din sistem, doar să ne urmărească din tribună. Poate 

de multe ori, din tribună, lucrurile se văd mult mai bine decât din teren. Mulțumesc încă 

odată. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Pe curând, în teren! 

Doamna consilier  Turnea Iustina: Pa, Ștefănescule! Pa! 

Domnul consilier Amariei Ion: Am și eu ceva de… 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Amariei. 

Domnul consilier Amariei Ion: Aș vrea să menționez un lucru foarte important cu 

privire la activitatea Consiliului Județean Caraș-Severin. Vreau să scot în evidență, că 

totuși, eu m-am gândit să sprijin toate proiectele care au fost viabile pentru Caraș-

Severin și m-aș bucura ca aceste proiecte să fie finalizate și să aducă o bucurie, 

cetățenilor din Caraș. Acum scot în evidență că mandatul nostru este înspre gata, dar să 

știți că pentru Caraș va fi o perioadă foarte grea, care trebuie să o ducă de acum încolo 

presa. Presa trebuie să scoată în evidență, în general, așa cum cum lucrează presa 

occidentală. Ceea ce n-a putut să scoată DNA-ul, ceea ce n-a putut să scoată justiția, 

presa a putut să facă, ceea ce face untdelemnul care se ridică deasupra apei, se face o 

peliculă deasupra. Până nu este terminat untdelemnul, nu poți să ajungi la apă. Apa este 

mai grea decât untdelemnul, dar adevărul să fie ridicat deasupra, pentru că imaginea 

noastră internă și externă este diminuată. Noi, ca popor, ca națiune, suntem priviți în 

exterior, foarte rău. M-aș fi bucurat, cel puțin cei care au avut probleme cu DNA-ul să-și 

termine mandatele. Nu să fie luați de pe funcții, ca să fie duși și să fie judecați. Aceasta 

este o imagine foarte rea în exterior și am vrea să fie corectată toată lucrarea aceasta, încă 

din mandatele și încă din candidaturile care se vor face. Trebuie să fie făcută o lumină la 

nivel județean, la nivel național. De aceea am considerat că este un moment foarte greu 

pentru presa din Caraș și pentru presa de la nivel național, pentru că lor le revine o 

sarcină. Este cea mai grea sarcină a lor. Noi venim la ei, îi rugăm să ne facă publicații și 

ne publică, pentru că slujbele trebuie făcute. Eu în calitate de cetățean și consilier 

județean trebuie să vin cu anumite proiecte care sunt viabile și trebuie duse și până la 

capăt. Am avut multe partide care s-au perindat la guvernare și au uitat de proiectele care 

trebuiau făcute în mandatul de 4 ani. Ca să finalizez, vreau să vă mulțumesc pentru 

timpul acordat. Noi, PND-ul de Caraș, vrem să avem niște mandate, însă nu vrem să 

ieșim, că vom face mai mult decât alții, dar fiecare consilier, fiecare primar trebuie să 



 26 

candideze cu un proiect. Desigur, acel proiect trebuie să îl aibă în viziune, să dovedească 

că a luptat pentru proiectul respectiv. Eu vă mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Eu vreau doar atât, să vă asigur, domnul 

consilier, că prin votul dumneavoastră care l-ați dat timp de 4 ani, în toate hotărârile 

Consiliului Județean, pentru diverse proiecte și pentru diverse activități, v-ați adus 

contribuția ca și consilieri județeni, la aceste activități ale Consiliului Județean. Poftiți, 

domnul Țundrea. 

Domnul consilier Țundrea Ioan: Mulțumesc, domnule președinte. Am o 

întrebare. Văzând și materialele care s-au discutat astăzi, vizavi de deșeuri, întrebarea 

este, unde merg deșeurile menajere din Caraș-Severin? Dacă aveți cunoștință și cine 

plătește? 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Haideți să vă răspund la întrebare. În sfârșit, 

după foarte mulți ani, în care s-a arătat permanent cu degetul spre Consiliul Județean, 

vizavi de această gestionare a deșeurilor din județul Caraș-Severin, unitățile 

administrativ-teritoriale au luat cea mai înțeleaptă măsură care trebuia luată de foarte 

mult timp și vă spun, noi, Consiliul Județean nu ne-am implicat absolut deloc, din nici o 

perspectivă, în desemnarea noii conduceri de la A.D.I. Intercom Deșeuri. Eu am 

considerat totdeauna necesar, ca această activitate de gestionare a deșeurilor, referindu-

mă doar la gestionarea până la deschiderea deponeului, trebuie făcută de către cele două  

municipalități mari care produc cele mai mari cantități de gunoaie, adică, Reșița și 

Caransebeș. Primăriile care au stații de transfer în care gestionează transferul acestor 

deșeuri și Primăria Lupac, pe teritoriul căreia se află depozitul de la Lupac. Dacă știți și 

sunt convins că știți, în Adunarea Generală a Acționarilor, Consiliul Județean Caraș-

Severin are un vot, exact cum are Primăria Berbu Nou sau Primăria Păltiniș. Conducerea 

actuală a A.D.I.-urilor e cea care stabilește în conjunctura actuală, până Consiliul 

Județean finalizează proiectul, unde merg deșeurile, da? Și modul cum îl transportă. Ceea 

ce pot să vă spun eu, este faptul că noi, Consiliul Județean, ne-am asumat la începutul 

acestui proiect, niște costuri financiare nu puține, pentru a încerca să rezolvăm gestiunea 

deșeurilor în tot județul. Practic UAT-urile din punct de vedere financiar nu au avut 

participare, dar din punct de vedere administrativ, fiecare UAT trebuia să înțeleagă că 

această conducere pe care noi tot timpul am blamat-o, ba că e a unora, ba că e altora, 

pentru prima dată de când s-a constituit acest A.D.I., s-a instalat în mod democratic, cu 

numărul de voturi al UAT-urilor prezente. Vreau să vă spun, că spre surprinderea mea, a 

fost o acțiune cum nu s-a mai întâmplat niciodată, în sensul că a fost un număr de 57 sau 

nu mai știu câte, primării prezente la vot, ceea ce nu s-a întâmplat niciodată în istoria 

acestui A.D.I. Părerea mea e că nu trebuia așteptat până acum, la o asemenea acțiune. De 

asta, din punct de vedere al Consiliului Județean, singura responsabilitate este de a 

finaliza acest proiect și de a încerca, ca până la termenul stabilit de iunie 2016, să 

încercăm să devină funcțional. Pentru informarea dumneavoastră sau pentru curiozitatea 

dumneavoastră, v-aș ruga pe oricare dintre dumneavoastră care doriți, să faceți o 

deplasare și să vedeți cam ce a însemnat acest proiect de deponeu de la Lupac. Mulți 

dintre noi, nici măcar nu știm despre ce e vorba sau nu l-am văzut și noi ne imaginăm 
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cam ce amploare are acest depozit care va prelua toată cantitatea de deșeuri a județului.  

Din punct de vedere al Consiliului Județean, nu pot să vă spun că este Horezu, că este 

Arad, că e o altă locație. Din ce am discutat cu domnul Crina, s-au discutat detaliile. Am 

înțeles din presă că Reșița a decis ca tarifele să rămână aceleași. Deci mai mult de atât, 

nu vă pot spune. Chiar nu mai doresc implicarea cu mai mult de 1 vot, a Consiliului 

Județean, în această activitate.  

Vă mulțumesc și declar închisă ședința. 

  

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

 

 

          p.PREȘEDINTE,                                    SECRETARUL JUDEŢULUI, 

        Ilie Iova 

       VICEPREȘEDINTE                         Darian Ciobanu 
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